
 
 

Interpellation S – Varför får inte Ljusne samma chans till hälsocentral som centrala 

Bollnäs? 
För oss socialdemokrater är det viktigt att sjukvården är så jämlik som möjligt och tillgänglig för alla. 
Det är självklart för oss att det måste finnas hälsocentraler på länets mindre orter. Vi är emot 
centralisering som innebär att det enbart ska finnas stora hälsocentraler i städerna. Därför reagerade 
vi socialdemokrater starkt när SD,M,KD och Sjukvårdspartiet i våras valde att låta Ljusne hälsocentral 
stänga. Ljusne hälsocentral har haft en stor betydelse för trygghet och tillgänglighet med uppemot 
2000 patienter inskrivna. Att hälsocentralen försvann gjorde att även Apoteket i Ljusne stängde, och 
nu står lokalerna gapande tomma. 
 
En annan hälsocentral det stormat kring är Baldersnäs hälsocentral i Bollnäs centrum. Där har man 
precis som i Ljusne haft problem att rekrytera personal. Men till skillnad från att som i Ljusne hastigt 
stänga ner verksamheten, har SD, M, KD och Sjukvårdspartiet valt att försöka möjliggöra för Baldersnäs 
att återöppna genom att ge hälsocentralen en tidsfrist för att försöka hitta personal. Detta trots att 
personalbristen var mindre i Ljusne än på Baldersnäs hälsocentral. 
 
Det är tydligt att SD, M, KD och Sjukvårdspartiet har en helt annan inställning till hälsocentralen i 
centrala Bollnäs än till den i Ljusne. Att ha öppet ett par dagar i veckan i Ljusne för provtagning och 
andra enklare behandlingar är naturligtvis bättre än att fortsätta hålla helt stängt. 
 
Mot bakgrund av ovan önskar undertecknad fråga ordförande för hälsovalsutskottet (HU) följande: 
 

1. Är ordf HU beredd att ge Ljusne samma möjlighet till åtminstone viss primärvårdsverksamhet 
enligt lösning som erbjuds centrala Bollnäs? 
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